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Referat fra bestyrelsesmøde på Ordrup Gymnasium d. 2. november 2006 
 
kl. 17.15. 
 
Afbud fra Steen Mogensen. 
 

NR. DAGSORDEN BESLUTNINGER 

1 Godkendelse og underskrivelse af refe-
rat 

Referatet blev godkendt og underskrevet uden bemærk-
ninger. 

2 Vedtægt for den permanente bestyrel-
se 
- bilag vedlagt 

Henning gennemgik de få steder, der var relevante at 
drøfte. Forslaget tilstræber, at bestyrelsen bliver så lille 
som praktisk muligt, hvilket i realiteten er de 9 medlem-
mer, der er lagt op til. 
Henning begrundede forslaget til besættelse af de 5 ude-
frakommende medlemmer. Der blev tilføjet en præcisering 
af, hvem fra DI der udpeger et medlem. Herefter blev for-
slaget til vedtægter godkendt og underskrevet af alle til-
stedeværende medlemmer. 

3 Orientering om den overordnede øko-
nomiske situation for de kommende 
selvejende gymnasier og dermed OG 
- vedlagt brev, notat og beregning fra 
rektorforeningen til Folketinget 

Henning orienterede om den verserende problemstilling 
mht. underfinansiering af de kommende selvejende gym-
nasier i forhold til gymnasiernes hidtidige økonomi. Rek-
torforeningen har regnet på, at der vil mangle i størrelses-
ordenen 1½ - 2 millioner kroner for et gennemsnitsgymna-
sium. Vi kan derfor risikere at starte ud som selvejende 
institution med ufinansierede udgifter på budgettet for et 
tilsvarende beløb. 

4 Eventuelt  

 
 
 
For Henning Thomsen 
 
 
Referat Gerd Frydendal 
10. november 2006 


